



POWER | PROTECT | CONNECT

ENVIRONMENTAL POLICY

环境政策

Bel is fully committed to continual improvement to enhance our environmental performance through consistent review in order to provide an effectively controlled Environmental Management System and service in minimizing the impact of its activities on the environment.

百富致力于持续改进，并通过持续评审以提升环境保护的表现，以建立有效可控的环境管理体系和服务，使组织的各项活动对环境的影响减至最少。

It is our Policy to:

我们的政策是：

- **Prevent pollution** 预防污染
- **Protect environment in all aspects of our business and in particular to significant aspects of our operations to prevent any adverse environmental effects**
在我们业务的所有方面尤其在运营的重要方面预防任何不利的环境影响以保护环境
- **Promote recycling and take practical steps to minimize the environmental impact**
促进循环利用和采取可实践性措施以减少对环境的影响
- **Foster environmental awareness to employees and all relevant interested parties on the compliance and management**
培育本公司员工和所有相关方在符合性和管理方面的环保意识
- **Comply with regulations and relevant codes of practice at all times.**
时刻遵守法规和相关行业规则。

Kenneth Lai
Vice President, Asia Operations

MARCH 27, 2023